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Spotovani,

dne 14. 03. 2017 je Agencija za komunikacijska omreja in storitve (v nadaijevanju Agencija)
na svoji spletni strani www.akos-rs.si objavila poziv zainteresirani javnosti, da do 10. 06. 2017
poIje svoje pripombe, predloge au dopolnitve k predlogu SpIonega akta o naOrtu uporabe
radijskih frekvenc (NURF-4). V nadaijevanju yam pravoáasno posredujemo nae pripombe.

SpIoni akt o naëinu uporabe radijskih frekvenc (NURF-4), kot je sedaj predlagan predstavlja
veliko finanöno obremenitev za radijske postaje, saj bi bib ponovno treba kupit novo opremo,
ker bi postala sedanja oprema neuporabna.

Nov predbog Spbonega akta o naOrtu uporabe radijskih frekvenc (NURF-4) namreö doloOa
ukinitev starih dveh frekvenOnih pasov (1G3 in 1G4), ki jih je agencija uvedla eta 2009, kljub
takratnemu neodobravanju radijskih postaj, saj so bili ±e takrat podvreni nepriöakovanim
strokom za nakup nove opreme. Sedaj, po komaj osmih Ietih, pa eIi Agencija ponovno
preseliti zveze v popobnoma nov pas 6G, karje ponovno povezano z visokimi stroki za nakup.

Vse skupaj pa predstavlja nae e toliko veöje nerazumevanje, ker uredba nikjer specifiãno ne
zahteva od Agencije ukinitev starih frekvenãnih pasov (1G3 in 1G4) in vzpostavitev novega
(6G) iz ëesar bahko skiepamo, da eIi Agencija to izvesti p0 Iastni iniciativi, konkretnejih
razbogov za svoja ukrepanja pa ne navede.

Glede na zgoraj navedeno predlagamo, da Agencija ne posega ponovno v uporabo radijskih
frekvenc, tako kot je posegla beta 2009, saj je to za medij vebika finanOna obremenitev, zato
predlagamo, da se ohranita frekvenöna pasova 1G3 in 1G4.

Poleg tega pa je menimo, da je nesprejemijivo, da moramo mediji vlagati 100.000 EUR in
veë v nakupe in postavitve izredno dragih zvez na 6G samo zaradi neke administrativne
odloOitve. Agencija s takimi ukrepi spodbuja italijansko in ostabo oddajniko industrijo (ki je v
Sboveniji nimamo) namesto zaposlovanje sbovenskih novinarjev, karje v Iuëi poslanstva, ki
naj bo ga imeba Agencija povsem nerazumijivo.
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